

Appendix (U.)

Table with columns for 'DUTIABLE ARTICLES' and 'EXPORTS'. Includes items like 'Brought over', 'Pounds Manf. Tobacco', 'Cwt. Bread', 'Pounds Rice', etc.

Total value of Articles imported, Do. of Specie, Total value of Articles exported, Do. of Specie, Custom House, St. John's, 10th October 1825.

W. MACRAE, Coll. Wm. D. LINDSAY, Compt.

STATEMENT OF IMPORTS from the United States as entered at the Port of Côteau du Lac, for the Year ending the 10 October 1825.

Custom House, Côteau du Lac, January 10th 1826. J.No. SIMPSON, Collr.

STATEMENT of IMPORTS from UPPER CANADA as Entered at the Port of Côteau du Lac, for the year ending the 10th October 1825.

Custom House, Côteau du Lac, January 10th, 1826. J.No. SIMPSON, Collr.

STATEMENT of the Value of Merchandise and the quantity of other articles Exported to Upper-Canada through the Port of Côteau du Lac for the Year ending the 10th October 1825.

Custom House, Côteau du Lac, January 10th 1826. J.No. SIMPSON, Collr.

Table with columns for 'OBJETS ASSUJETTIS au DROIT' and 'EXPORTATIONS'. Includes items like 'Montant d'autre part', 'Livres de Tabac', 'Quintaux de Biscuit', etc.

Parti ci-contre, Valeur entière des Objets importés, Do. d'Espèces, Valeur entière des Objets exportés, Ditto d'Espèces, Bureau de la Douane, St. Jean, 10 Octobre 1825.

ETAT DES IMPORTATIONS des Etats-Unis telles qu'entrées au Port du Côteau du Lac, pour l'année échue le 10 Octobre 1825.

Bureau de la Douane, Côteau du Lac, le 10 Janvier 1826. J.No. SIMPSON, Collr.

ETAT DES IMPORTATIONS du Haut-Canada telles qu'entrées au Port du Côteau du Lac, pour l'année échue le 10 Octobre 1825.

Bureau de la Douane, Côteau du Lac, le 10 Janvier 1826. J.No. SIMPSON, Collr.

ETAT de la VALEUR des MARCHANDISES et de la Quantité des autres Objets Exportés au Haut-Canada par le Port du Côteau du Lac, pour l'Année échue le 10 Octobre 1825.

Bureau de la Douane, Côteau du Lac, le 10 Janvier 1826. J.No. SIMPSON, Collr.

Appendice (U.)